
Protokół Nr 19/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 10 października 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 
 Wincenty Bartnicki – z-ca dyrektora Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy 

Artur Więckowski – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Dorota Ozimek – st. inspektor w Biurze Rady i Zarządu 

 Marcin Gałuszko – z-ca dyr. Biura Promocji, Kultury, Sportu i Współpracy z 
Organizacjami Pozarządowymi 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 
5. Sprawy z zakresu służby zdrowia. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego 

inwestycji. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej planowanego zaliczenia do 

kategorii dróg gminnych drogi na terenie Miasta Mińsk Mazowiecki. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. 

zadań publicznych polegających na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczeniu 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 
konkursowej do opiniowania złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na realizację 
zadań publicznych w roku 2025 w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, 
świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie 
mińskim. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
12. Sprawy  różne. 
13. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 27 września 2024 r. 
14. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak otworzył posiedzenie. 

 
 



Ad. 2 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak odczytał porządek posiedzenia, do 

którego zaproponowano zamianę kolejności pkt 4 i 5, z zaproponowaną zmianą 
porządek został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował o następujących 
sprawach: 

- z dniem 7 października br. wdrożony został nowy Regulamin organizacyjny Starostwa 
Powiatowego, 

- odbył się konkurs na stanowisko sekretarza powiatu (wpłynęły 3 oferty, 2 spełniają 
wymogi formalne), 

- odbył się Konwent Wójtów i Burmistrzów Powiatu Mińskiego (podjęto decyzję                      
o wystosowaniu dwóch apeli: w sprawie rozbudowy linii kolejowej nr 2 odc. Warszawa-
Siedlce oraz w sprawie wydzielenia środków przez Zarząd Województwa na 
stworzenie mechanizmu rekompensującego różnicę w dofinansowaniu), 

- w dniu 9 października br. odbyło się spotkanie w Centrum Realizacji Inwestycji PKP 
PLK w zakresie realizacji w ramach ogólnopolskiego programu bezkolizyjnych 
przejazdów pod torami - tuneli w Cegłowie i Halinowie oraz wiaduktu kolejowego                    
w Mrozach (max. dofinansowanie jednej inwestycji to 60 mln zł, obiekty mogą powstać 
do 2030 roku), do złożenia wniosku aplikacyjnego potrzebna jest koncepcja 
programowo-techniczna.  W związku z tym odbyło się spotkanie z przedstawicielem 
firmy IDOM, PKP PLK, przedstawicielami Mrozów, Halinowa, Cegłowa i Powiatu 
Mińskiego. Firma IDOM jest w stanie przygotować do końca grudnia niezbędną 
dokumentację (za przygotowanie dokumentacji dla trzech obiektów wynegocjowano 
kwotę 114.000 zł netto, które będą sfinansowane z budżetu powiatu). 

Ad. 4 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że w dniu 9 października br. 

odbyło się posiedzenie komisji konkursowej powołanej w celu wyboru kandydata na 

stanowisko dyrektora SPZOZ, w którym uczestniczyło 6 członków komisji. W ramach 

ogłoszonego konkursu wpłynęły dwie oferty, obie spełniały wymogi formalne. Dodała, 

że na posiedzenie komisji w dniu 9 października br. przybył tylko jeden kandydat                         

p. Artur Więckowski. Komisja konkursowa 5 głosami za wybrała kandydaturę p. Artura 

Więckowskiego na dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 

w Mińsku Mazowieckim. 

Następnie Wicestarosta odczytała projekt uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały opowiedziało się                      



3 członków Zarządu (w głosowaniu nie brali udziału Wicestarosta – Urszula Pacyga               

i p. Piotr Ładno). 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 134/24 w sprawie zatrudnienia 
dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku 
Mazowieckim. 

Ad. 5 

Starosta – Remigiusz Lesław Górniak poinformował p. Artura 
Więckowskiego, że Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatrudnienia dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 
Pogratulował i życzył wielu sukcesów w pracy. 

Dyrektor SPZOZ – Artur Więckowski przedstawił aktualizację programu 
naprawczego. Wyjaśnił, że dodana została analiza, jeśli chodzi o poszczególne 
oddziały szpitalne. Wskazano informację dotyczącą kosztów pośrednich                                      
i bezpośrednich. Dodał, że w 2023 r. wyraźnie wzrosły koszty leków. Zaktualizowano 
działania jakościowe, związane z uzyskaniem akredytacji, czy certyfikatów. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że planuje restrukturyzację zatrudnienia, 
oczekuje na zmiany legislacyjne, które określą nowe kryteria dotyczące sieci. 
Poinformował, że otrzymał informację o braku zgody na podpisanie kontraktu na 
pulmonologię (w szpitalach powiatowych nie jest przewidziana specjalistyka). 

P. Artur Więckowski powiedział, że chce, żeby działania były spójne i program 
naprawczy został dostosowany do strategii.  
Poinformował, że Ministerstwo stawia nacisk na opiekę ambulatoryjną, świadczenia 
planowane i świadczenie 1-dniowe. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że chce przystąpić do naprawy SPZOZ                              
i zmniejszenia zadłużenia. Wyjaśnił, że SPZOZ jest wypłacalny, zadłużenie jest 
spłacane. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, czy Pan Dyrektor 
ma informacje, czy z budżetu centralnego SPZOZ otrzyma jakieś środki, bo takie 
wiadomości pojawiają się w mediach. 

 Dyrektor - Artur Więckowski powiedział, że czeka na zapłacenie za 
nadwykonania za II kwartał. Wyjaśnił, że do konstruowania kontraktów na 2025 rok 
brany jest rok 2023, generalnie tych środków nie będzie więcej. Dodał, że w przyszłym 
roku będzie składał pozew w zakresie niezapłaconych 50% ryczałtu z 2023 roku. 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno powiedział, że jest już odpowiedni czas na 
przeprowadzenie konkursu na zastępcę dyrektora ds. lecznictwa. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że zwróci się z takim wnioskiem, bo uporządkuje to 
sprawy jeśli chodzi o biały personel.  

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem do dyrektora, czy 
planuje zmiany w kierownictwie. 



 Dyrektor - Artur Więckowski powiedział, że ma pewne pomysły m.in. chce 
wzmocnić komórkę zajmującą się inwestycjami, powołać zastępcę ds. finansowo-
operacyjnych. 

 Starosta – Remigiusz Lesław Górniak zwrócił się z pytaniem, ile procent 
długu szpitala wynika z błędnych decyzji, a ile z obiektywnych przesłanek 
wynikających z kontraktu. 

 Dyrektor SPZOZ powiedział, że pierwsza pożyczka była wzięta, bo nie płacono 
faktur firmie sprzątającej. Ponadto rozkręcone zostały wynagrodzenia w czasie covidu, 
a koszty pozostały. Stwierdził, że 70% długu wynika z niedoszacowania procedur,                    
a 30% z błędnych decyzji. Dodał, że należało zbudować jakąś poduszkę finansową             
w szpitalu. 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno powiedział, że gdy dyrektor zrobi analizę 
struktury, to należałoby zrobić również analizę zespołu, osób które miały wpływ na 
błędne decyzje. 

Członek Zarządu – Robert Grubek powiedział, że w czerwcu Zarząd 
zaopiniował strategię SPZOZ i na koniec roku dyrektor będzie pytany o jej realizację. 

Ad. 6 

 Z-ca dyrektora Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy – Wincenty 
Bartnicki powiedział, że zakończona została inwestycja pn. „Strategiczna rozbudowa 

infrastruktury sportowo-edukacyjnej w Powiecie Mińskim polegająca na budowie  hali 

sportowej w Zespole Szkół im. M. Skłodowskiej – Curie w Mińsku Mazowieckim”                         

i w związku z tym należy powołać komisję do obioru tej inwestycji. 

Zarząd Powiatu na przewodniczącego komisji zaproponował p. Roberta Grubka. 

Ponadto w skład komisji weszli: Marlena Pustoła – Dyrektor  Zespołu Szkół                             

im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Mazowieckim, Edyta Młot – Kierownik 

Gospodarczy Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej - Curie w Mińsku    Mazowieckim, 

Bogusław  Kowalczyk – Inspektor nadzoru inwestorskiego, Wincenty Bartnicki  – 

Zastępca Dyrektora Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy w Starostwie 

Powiatowym w Mińsku Mazowieckim. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały w sprawie 
powołania Komisji do przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji Zarząd 
opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 135/24 w sprawie powołania Komisji do 
przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że spotkała się                                       
z przedstawicielami firmy Akpol, którzy powiedzieli, że postarają się zakończyć 
inwestycję w ZSE w Mińsku Maz. do końca roku. Ponadto poinformowała, że BGK 



udzielił odpowiedzi, że powiat może zapłacić za inwestycję w ZS im. M. Skłodowskiej-
Curie w Mińsku Maz. z własnych środków, które zostaną później zrefundowane. 
Rekomendowała, żeby zapłacić firmie REMEX ze środków z budżetu powiatu (kwota 
4.941.000 zł). 

Ad. 7 

 Starosta – Remigiusz Lesław Górniak powiedział, że Burmistrz Miasta Mińsk 

Mazowiecki zwrócił się o zaopiniowanie planowanego zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych odcinka drogi o długości 95 mb, położonej na nieruchomości oznaczonej 

jako działki o nr 7971/7, 7971/5, 7971/6 obręb 0001 na terenie Miasta Mińsk 

Mazowiecki. Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie 

zaopiniował powyższy wniosek. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

planowanego zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie Miasta Mińsk 

Mazowiecki. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 136/24 w sprawie wyrażenia opinii 
dotyczącej planowanego zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi na terenie 
Miasta Mińsk Mazowiecki. 

Ad. 8 

Starszy inspektor – Dorota Ozimek poinformowała, że prowadzenie punktów 

nieodpłatnych porad prawnych i nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 

oraz edukacji prawnej to zadania z zakresu administracji rządowej, na które powiat 

otrzymuje dotację celową. Zgodnie z art. 11 ustawy o nieodpłatnej pomocy prawnej, 

nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji prawnej, w powiecie mińskim 

funkcjonuje 6 punktów porad z dyżurami zlokalizowanymi w 12 miejscowościach                         

(w każdej gminie). Wyjaśniła, że każdy punkt pracuje od poniedziałku do piątku przez 

4 godziny dziennie. Poinformowała, że trzy punkty powierzane są adwokatom, 

wskazywanym przez Okręgową Radę Adwokacką w Siedlcach oraz radcom prawnym 

wskazywanym przez Okręgową Izbę Radców Prawnych w Warszawie, a trzy pozostałe 

punkty wraz z zadaniami z zakresu organizacji pozarządowej - organizacjom 

pozarządowym wybieranym corocznie w otwartym konkursie ofert, z czego zgodnie                  

z ustawą, w dwóch punktach należy prowadzić nieodpłatne poradnictwo obywatelskie.  

P. Dorota Ozimek powiedziała, że zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy 91% środków dotacji 

przeznaczanych jest na wynagrodzenia osób udzielających porad w punktach oraz na 

dotację dla organizacji pozarządowej, 3% środków na zadania z zakresu edukacji 



prawnej powierzane organizacji pozarządowej, a 6% na pokrycie kosztów obsługi 

organizacyjno – technicznej zadań.  

 
Poinformowała, że dotacja na rok 2025 wynosi 439.488 zł, z czego 213.151,68 zł 
przeznaczone jest na prowadzenie 3 punktów organizacji pozarządowej i edukację 
prawną.  Kolejno wyjaśniła, że konkurs dotyczy powierzenia następujących punktów:  
 

 PUNKT NR I w Dębem Wielkim, Sulejówku, Halinowie i Stanisławowie 
przeznaczony na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz wykonywanie 
zadań w zakresie edukacji prawnej.  

 PUNKT nr II w Stanisławowie, Halinowie i Sulejówku przeznaczony 
na  świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz wykonywanie 
zadań w zakresie edukacji prawnej. 

 PUNKT NR III w Mińsku Mazowieckim, Latowiczu i Siennicy na świadczenie 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz wykonywanie zadań                              
w zakresie edukacji prawnej. 

 
P. Dorota Ozimek wyjaśniła, że o powierzenie punktu na terenie województwa 

mazowieckiego może ubiegać się organizacja wpisana na listę prowadzoną przez 

Wojewodę Mazowieckiego, która corocznie do 30 września przekaże wojewodzie 

dokumenty stanowiące podstawę corocznej weryfikacji wpisu. Dodała, że Zarząd 

Powiatu zobowiązany jest wyłonić organizację lub organizacje pozarządowe do dnia 

30 listopada każdego roku.  

Ponadto powiedziała, że w roku 2024 r. punkt nieodpłatnych porad prawnych                               

nr I prowadzi Fundacja Inter Vivos z siedzibą w Warszawie, a punkty poradnictwa 

obywatelskiego nr II i III Fundacja Togatus Pro Bono z siedzibą w Olsztynie. Ogółem 

do dnia 7 października 2024 r. udzielono 1530 porad, z czego 658 udzielili wykonawcy 

organizacji pozarządowych. Podobnie jak w całej Polsce, porad obywatelskich jest 

znacznie mniej niż porad prawnych (do dnia 7 października 2024 r. udzielono                         

200 porad obywatelskich).  

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały                     
w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań 
publicznych polegających na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej,  świadczenia 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim 
Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 137/24 w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na realizację w 2025 r. zadań publicznych polegających na 
udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej,  świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim. 

 
 



Ad. 9 
Wicestarosta – Urszula Pacyga odczytała projekt uchwały w sprawie 

ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania 

złożonych ofert w otwartym konkursie ofert na realizację zadań publicznych w roku 

2025 w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 138/24 w sprawie ogłoszenia naboru 
kandydatów na członków komisji konkursowej do opiniowania złożonych ofert 
w otwartym konkursie ofert na realizację zadań publicznych w roku 2025                         
w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim. 

Ad. 10 

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko poinformowała, że wpłynął wniosek 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. o umorzenie odsetek w kwocie 254,33 zł 

przysługujących od p.       . 

Następnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie umorzenia wierzytelności. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd 

opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 139/24 w sprawie umorzenia 
wierzytelności. 
 

Ad. 11 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 

dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych przekazywanych 

z budżetu państwa, zmianie planu dochodów i wydatków dotyczących realizacji ze 

środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą obywatelom Ukrainy                       

w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa oraz przeniesieniu wydatków 

między §§ w ramach tego samego działu w zakresie wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz.  



Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta - Remigiusz Lesław Górniak – za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu - Piotr Ładno - za podjęciem uchwały, 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 140/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 

Ad. 12 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko odczytała wniosek przedstawiciela załogi – 

Rafała Chłopika do budżetu powiatu na 2025 rok dotyczący wzrostu wynagrodzeń. 

Członek Zarządu – Robert Grubek powiedział, że w związku ze złożonym 

wnioskiem przedstawiciela załogi, w którym poinformował o mamieniu pracowników 

górnolotnymi obietnicami wzrostu płacy oraz iluzją, złudzeniami i karmieniem  

obietnicami bez pokrycia przez poprzednie kierownictwo Starostwa i Zarząd zwraca 

się o przeanalizowanie możliwości wprowadzenia wzrostu wynagrodzeń                                       

i przedstawienie propozycji w tym zakresie. 

Skarbnik Powiatu poinformowała, że wpłynął wniosek Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. o zaplanowanie w 2025 r. 

środków na organizację Powiatowego Dnia Bezpieczeństwa i 60-lecia Zawodowej 

Straży Pożarnej. Dodała, że szacowany koszt to kwota 40.000 zł, a z budżetu powiatu 

zwrócono się o zabezpieczenie kwoty 15.000 zł. 

Ustalono, że opinię w tym zakresie ma przedstawić Wydział Zarządzania Kryzysowego 
i Spraw Obronnych. 
 
 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że Ministerstwo Finansów 

przesłało prośbę dotyczącą zaopiniowania wyboru Generalnego Inspektora Informacji 

Finansowej p. A. Chałupy jako jednego przedstawiciela stałego w Radzie Generalnej 

Urzędu ds. Przeciwdziałania Praniu Pieniędzy i Finansowaniu Terroryzmu. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował p. A. Chałupę jako  

przedstawiciela stałego w Radzie Generalnej Urzędu ds. Przeciwdziałania Praniu 

Pieniędzy i Finansowaniu Terroryzmu. 

 



Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała, że wpłynął wniosek firmy 

SEDROX Sebastian Drozdowski działającej w imieniu i na rzecz Wójta Gminy Mińsk 

Mazowiecki dotyczący wydania opinii na podstawie art. 11b ust. 1 ustawy                                     

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych dla dokumentacji pn. „Budowa drogi gminnej nr 220819W – ul. Długiej, na 

odc. od skrzyżowania z DG220821 w miejscowości Dłużka do skrzyżowania z drogą 

serwisową obwodnicy Mińska Mazowieckiego”. Dodała, że Zarząd Dróg Powiatowych 

w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy wniosek. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania.  

Z-ca dyrektora Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy – Wincenty 
Bartnicki powiedział, że SPZOZ wystąpił z wnioskiem o zakup 2 szt. 

videokolonoskopu i 2 szt. videogastroskopu. Wyjaśnił, że umowa na zakup urządzeń 

dla SPZOZ dofinasowana jest przez Samorząd Województwa w kwocie 4 mln zł                        

i należy wystąpić do Samorządu Województwa z zapytaniem, czy można wprowadzić  

do umowy jeszcze taki sprzęt. Dodał, że jeśli nie będzie to możliwe to trzeba będzie 

wprowadzić do budżetu odrębne zadanie. 

 Wicestarosta – Urszula Pacyga przedstawiła informację przekazane przez 
apteki dot. rozkładu godzin pracy na 2025 r.: 
Apteka w Miłosnej Joanna Cochór - Sulejówek 
pn. – pt. 8.00-20.00 
sobota 9.00-14.00 
niedziele i święta nieczynne 
 
Inter Apteka w Stojadłach 
poniedziałek – sobota. 8.00 – 21.00 
niedziele handlowe 10.00-20.00 
 
Apteka Cosmedica w Mińsku Maz. 
pn. – pt. 8.00 – 21.00 
sobota - niedziela 8.00 – 20.00 
święta nieczynne 
 
 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o zaproszenie na kolejne 

posiedzenie dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. w sprawie 

modernizacji skrzyżowania ul. Stołecznej w Józefinie z drogą krajową nr 92. 



Członek Zarządu – Robert Grubek przedstawił propozycję, aby w ramach 

wydawnictwa „Legendy Mazowsza” wprowadzić legendę o powiecie mińskim, która 

wydana byłaby w takiej publikacji. Dodał, że koszt 75 egz. to ok. 7.500 zł. 

Ponadto przedstawił pod rozwagę propozycję zaproszenia Radia Kolor, które łączy się 

z danej jednostki samorządu terytorialnego na żywo ze słuchaczami i włodarz 

opowiada o danej jednostce (koszt ok. 4.000 zł – 5.000 zł). 

 Członek Zarządu – Piotr Ładno zwrócił uwagę, że należy już podjąć decyzję               

w kwestii wyboru zespołu muzycznego, który wystąpi na Dniach Powiatu Mińskiego. 

 Członek Zarządu – Damian Kacprowicz powiedział, że należy przygotować 

wniosek o dofinansowanie Dni Powiatu Mińskiego. 

Ustalono, że kolejne posiedzenie odbędzie się 16 października 2024 r. o godz. 8.00. 

Ad. 13 

Protokół posiedzenia w dniu 27 września 2024 r. został przyjęty. 
 
Ad. 14 

Zamknięcie posiedzenia.   
       

 

 
Starosta – Remigiusz Lesław Górniak   

 

Wicestarosta – Urszula Pacyga    

  

Członkowie Zarządu:  Robert Henryk Grubek                      

 

             Damian Kacprowicz                              

 

                                    Piotr Ładno                                        

 


